
قدس آنلاین گزارش می دهد 

میدان داری بانک ها و خارج شدن صنایع از میدان تولید
خبر

درســت در روز های پایانی مهر ماه 
امســال بود که اســتاندار البرز در 
جلسه ستاد تســهیل و رفع موانع 
تولید استان البرز اظهار کرد:»در طول سه سال 
اخیر ستاد تسهیل و رفع موانع تولیداستان البرز 
فعالانــه پای کار بوده و بــا حضور میدانی در 
واحدهای تولیدی،بخــش عمده ای از موانع را 

برداشته است.«
سید حمید طهایی در این جلسه سایه حمایت 
بر صنایع استان البرز را به آفتاب تشبیه کرد و 
افزود: »روشــنایی امید پس از 12 سال بر بام 

صنایع البرز نشسته است«.
استاندار در این نشست تاکید کرد:»دولت تدبیر 
و امید همانند آفتابی بر پیکره صنایع نیمه جان 
تابید و بعد از ســالها روح تازه ای برآنها  دمید 

و در این میان بانک ها نیز به میدان آمده اند.«
هر چند که بســیاری از فعالان سیاســی این 
جمــات را تبلیغــی بیش در وصــف دولت       
نمی پنداشتند اما استناد به سخنان مدیرعامل 
شهرک های صنعتی استان البرز مبنی بر رتبه 
ســوم در واحد های تملک شده توسط بانک ها 
و تأیید نماینده مردم اســتان مبنی بر اینکه 
بسیاری از کارخانه ها در تملک بانک ها هستند 

خود گواه خارج شدن صنایع از میدان است. 

  رتبه سوم البرز در تعداد واحدهای 
تملک شده توسط بانک ها

مدیرعامل شــهرک های صنعتی استان البرز 
می گوید: این استان رتبه سوم تعداد واحدهای 
تملک شده توسط بانک ها در کشوررا پس از 

استان های خراسان رضوی و مازندران دارد.
جهانگیر شــاهمرادی با اشاره ای به آمار سال 
93 بیان می کند: تعداد 137 واحد تملک شده 
که از این تعداد 59 واحد تولیدی شــیمیایی، 

27 واحــد صنایع غذایی، 9 واحد ســلولزی، 
هفت واحد نســاجی، شش واحد تولیدی برق 
و الکترونیک،  سه واحد کانی غیر فلزی و 26 

واحد صنایع فلزی هستند.
وی اضافه می کند: از این تعداد واحد تولیدی 
تملک شده 31 واحد فعال و مابقی غیر فعال 

هستند.
شاهمرادی با بیان اینکه در مرحله تخصیص 
اراضی، زمین تملک نمی شــود بیان داشت: 
در مرحلــه تخصیص زمین ســه مجوزصدور 

تملک داشته ایم که شرکت 
شــهرک های صنعتی حاضر 
است پول زمین را به منظور 

احیای دوباره آن ها بازگرداند.
شــهرک های  مدیرعامــل 
البرز گفت:  صنعتی اســتان 
همچنین 29 مورد از تملک ها 
در مرحله نصب ســوله، 13 
مورد در مرحله نصب ماشین 
آلات و 89 مورد نیز در مرحله 
بهره برداری مورد تملک قرار 

گرفته اند.
شاهمرادی گفت: لازم به ذکر 
است که تمامی این تملک ها 
مربوط به قبل از سال 93 بوده 

است. 

  بانک ها کارخانه های البرز را  
تملک کردند

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسامی 
نیز با بیــان اینکه تملک کارخانه ها توســط 
بانک ها سبب ایجاد مشــکل برای واحدهای 
صنعتی می شود، گفت: بسیاری از کارخانه های 

اشتهارد تحت تملک بانک ها هستند.

محمدجــواد کولیوند با بیــان اینکه تملک 
کارخانه ها توسط بانک ها سبب ایجاد مشکل 
می شــود، افــزود: بســیاری از کارخانه ها در 

اشتهارد در حال حاضر در تملک بانک هاست.

  بانک ها صاحبان صنایع 
رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با بیان اینکه 
در حال حاضر سیستم بانکی 27 درصد سود 
دریافــت می کند و کم کــم بانک ها صاحبان 
صنایع می شوند، گفت: اکثر واحدهای صنعتی 
اســتان البرز یک شــیفت با 
2۰ درصد ظرفیــت فعالیت 

می کنند. 
رحیم بنامولایی با بیان اینکه 
در صنعت، نگاه شــبکه ای و 
اســتفاده بهینه وجود ندارد، 
افزود: در کشور در اکثر موارد 
2.5 تا 4 برابر مصرف موافقت 
اصولی صادر شــده است که 
باید با توجه بــه نیاز مصرف 
در مورد موافقت ها تجدیدنظر 

شود.
وی با اشــاره به اینکه باید از 
ســرمایه های موجود استفاده 
بهینه شــود، بیان کــرد: این 
اقتصاد  از مباحــث  امر یکی 

مقاومتی است.
بنامولایی با بیان اینکــه باید در فرایند کاری 
تجدید نظر شود، ادامه داد: در سازمان ها نگاه 
جزیره ای وجود دارد و باید به هم وصل شوند.

وی با اشاره به اینکه بخش خصوصی فقط برای 
بانک ها، دارایی و تامین اجتماعی کار می کند، 
گفت: در حال حاضر سیستم بانکی 27 درصد 
سود دریافت می کند و کم کم بانک ها صاحبان 

صنایع می شوند.
وی با بیان اینکه بین 5۰ الی 6۰ درصد صنعت 
اســتان البرز متوقف اســت، افزود: اگر تاریخ 
مصرف صنعت ما گذشته است دولت باید در 
تغییر خط تولید و تغییر ماشین آلات صاحب 
صنایع کمک کند نه اینکه آن صنعت بســته 

شود و دولت بی تفاوت باشد.
بنامولایی با اشاره به اینکه نگاه قانون کار برای 
تولید با کیفیت باید کارمزدی شود، عنوان کرد: 
اکثر واحدهای صنعتی استان البرز یک شیفت 
با 2۰ درصد ظرفیت فعالیت می کنند بنابراین 
باید سرمایه ملی مدیریت و به جای توسعه از 

صنعت استفاده شود.
بنا مولایی اهم مشــکات در بخش تولید را 
ناشی از قوانین مخل کسب و کار عنوان کرد 
وگفــت: تعامل بین مجلس و شــورای گفت 
وگوی دولت و بخش خصوصی اتاق بازرگانی 
ایران می تواند در رفع این مشکات که بخش 

صنعت را مورد تهدید قرار داده موثر باشد.
وی ادامه داد: با آنکه زیر ســاخت های دولت 
الکترونیک عملیاتی شــده اســت اما بخش 

خصوصی از بهره گیری آن محروم است.
وی پیشنهاد کرد: ترتیبی اتخاذ شود تا بخش 
خصوصی با سهولت بتواند از طریق لینک های 
ارتباطی و اجرای دولــت الکترونیک از آمار و 
ارقام اقتصادی سازمان های مختلف برخوردار 

شوند.
رئیس اتاق بازرگانی البرزافزایش همچنین نرخ 
دلار را نگران کننده دانست و گفت: با توجه به 
اینکه برای ســال 96 نرخ دلار 33 هزار ریال 
پیش بینی شــده لذا کنترل و نظارت دقیق 
دولت نســبت به این مهم ضروری است، چرا 
که کم توجهی در این زمینه مشکل بی ثباتی 

اقتصادی را در پی خواهد داشت.

البــــرز2

هیأت تجاری ترکیه به البرز   
سفر می کند

دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
اســتان البرز از حضور هیأت 2۰ نفــره تجاری و 
اقتصادی کشــور ترکیه به سرپرستی داودچتین رئیس اتاق 
بازرگانی استان آنتالیا این کشور در روز دوشنبه 27 دی ماه 

سال جاری در البرز خبر داد.
مسعود قاسمی افزود: این هیأت به منظور اجرای تفاهم نامه 
امضا شده و با هدف توســعه روابط تجاری، اقتصادی به این 

استان سفر خواهد کرد.
وی اظهار کرد: ترویج، تقویت، توسعه تجارت، سرمایه گذاری 
و همچنیــن همکاری های اقتصادی، علمی و فناوری از مفاد 
تفاهم نامه منعقد شده بین دو استان آنتالیا و البرز بوده است.

قاســمی تشــویق و گســترش روابط تجاری و اقتصادی میان 
کارآفرینان و اعضای اتاق های بازرگانی کشور ترکیه و البرز، تبادل 
اطاعــات در زمینه منافع متقابــل در اقتصاد، تجارت خارجی، 
قوانین و مقررات تجارت، سرمایه گذاری، آداب و رسوم، پشتیبانی 
و ارایــه خدمات مورد نیاز هیأت های تجــاری در زمان بازدید از 
استان البرز و کشــور ترکیه و ایجاد فضای مناسب برای حضور 

هیأت های تجاری را از دیگر بندهای این تفاهم نامه برشمرد.
وی خاطرنشان کرد: برگزاری نشست های تخصصی بین تجار، 
بازرگانــان البرز و ترکیه و بازدید از شــهرک صنعتی در این 

استان از جمله برنامه های این هیأت تجاری است.
قاسمی گفت: این هیأت تجاری و بازرگانی متشکل از مسؤولان 
و کارشناسان شرکت هایی در زمینه های ساختمان، طراحی 
داخلی، ماشــین آلات صنعتی انرژی، مبلمان، گردشگری، 
 ،)SPA( کشــاورزی و گلخانه، اماک، مجموعه های ورزشی
حمل و نقل، پتروشیمی، مواد غذایی، نساجی به مدت یک روز 

دراستان البرز حضور خواهند داشت.

 1357 دانش آموز در سالگرد  
پیروزی انقلاب سرود می خوانند

 مدیر آمــوزش و پرورش ناحیه ســه کرج گفت: 
1357 نفر از دانش آموزان این ناحیه در گرامیداشت 
سالگرد پیروزی انقاب اسامی سرود انقاب را به نمایندگی از 

البرز نشینان همخوانی می کنند.
عبدالکریم رستمی افزود: در نخستین نشست ستاد بزرگداشت 
دهه مبارک فجر 95 به منظور تداعی ســرودهای انقابی در 
اذهان عمومی و انتقال فلســفه پیروزی انقاب اسامی ایران 
به ویژه در بین دانش آموزان اجرای این سرود گروهی به یاد 

پیروزی انقاب در سال 57 مصوب شد.
وی اظهار کرد: این نشست در راستای نیل به اهداف عالی اسام 
و انقاب اســامی و آمادگی هرچه بیشتر برای برگزاری مراسم 
دهه مبارک فجر با حضور اعضای ستاد درسالن اجتماعات این 
ناحیه برگزار شــد.  وی با ذکر جمله ای از امام خمینی )ره( که 
فرمودند: »حفظ و نگهداری این انقاب از پیروزی آن مشکل تر 
است« یادآور شد: انقاب اسامی ایران احیاگر عزت و سربلندی 
ملت ایران بوده و موجب ارتقای جایگاه ایران در دنیای امروز شد.

مدیر آموزش و پرورش ناحیه 3 کرج در ادامه به نقش حضرت 
امام خمینــی )ره( درپیروزی انقاب پرداخــت و ادامه داد: 
انقاب اســامی ایران معجزه قرن بود که با رهبری فقیهی 
عالیقدر، مجاهدی خستگی ناپذیر، انسانی مخلص و مسلمانی 
واقعی آغاز شــد و با لبیک مردم حقیقت دوست و مسلمان 

ستون حکومت ظلم را به لرزه درآورد و به پیروزی رساند.
وی برگــزاری نشســت های هماهنگی در ســطح همکاران 
اداری، مدیران و معاونین مدارس، همایش کاهش آسیب های 
اجتماعی، بازبینی برنامه ها، اجرای سرود همگانی 1357 نفره 
توســط دانش آموزان منتخــب در روز 22 بهمن همزمان با 
راهپیمایی،  تشکیل محفل انس با قرآن،انجام معاینات پزشکی 
در سطح اداری و مدارس، اردوی زیارتی و مسابقات فرهنگی 
و ورزشی را از دیگر برنامه های این ناحیه در سالگرد پیروزی 

انقاب اسامی برشمرد.

 جاده کرج- چالوس با محدودیت های 
ترافیکی روبروست

مدیــر راهداری اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان البرز اعام کرد: به سبب اجرای پروژه عمرانی، 
جاده کرج- چالوس ســاعت 21 شنبه مسدود شد.

عباس صفــری اظهار کرد: فاز اول اجرای عملیات عمرانی ایمن 
سازی تونل امیر کبیرپروژه ای است که اکنون آغاز شده و تا پایان 
ســال جاری ادامه خواهد داشت.وی ادامه داد: به همین منظور 
روزهای شنبه تا سه شنبه هر هفته از ساعت 21 الی 5:3۰ بامداد 
روز جاده کرج- چالوس مسدود می شود. این مسؤول خاطرنشان 
کرد:ایمن ســازی محور کرج-چالوس،  در طول روز همزمان با 
عبورو مرور خودروها انجام می شود.محورکرج-چالوس به مسافت 
16۰ کیلومتر یکی از مسیر های کوهستانی و پر تردد کشوراست.

 بانوی دارنده مدال المپیک                
یک آپارتمان هدیه گرفت

 استاندار البرز یک واحد آپارتمان به منظور قدردانی 
از تاش های کیمیا علیزاده دارنده نخستین مدال 

بانوان در المپیک، اهدا کرد.
در جلسه شــورای ورزش در استانداری البرز در سفر رئیس 
جمهوری به البرز ســه وعده تامین خودرو، 5۰ میلیون پول 
نقد و یک واحد مسکونی به علیزاده داده شده بود که اهدای 
خودرو از سوی حامی، 5۰ میلیون از سوی شهرداری و شورای 
شهر کرج و در ادامه آن یک واحد آپارتمان از سوی استاندار 

صورت گرفت.
کیمیا علیــزاده تکوانــدوکار وزن 58 کیلوگــرم تیم بانوان 
کشــورمان در مســابقات المپیــک ســال 2۰16 کــه به 
میزبانی ریودوژانیرو برزیل برگزار شــد، با کســب نشان برنز 
نــام خــود را برای همیشــه در تاریخ ورزش کشــورمان به 
عنــوان اولین بانوی مدال آور المپیکــی ثبت کرد و ماندگار                                                                                      

شد.

  3 برابر نیاز موافقت اصولی  
صادر شده است

رئیس اتاق بازرگانی، کشــاورزی، صنایع و معادن 
اســتان البرز گفت: در شرایط فعلی حدود 3 برابر 
مصرف کشور صدور موافقت اصولی صورت گرفته که با توجه 
به نیاز باید تجدید نظر در صدورها اعمال شده و شهرک های 

صنعتی نیز از این امر تبعیت کنند.
رحیم بنا مولایی با تاکید بر اینکه باید نگاه ویژه ای به صدور 
موافقت اصولی در کشــور وجود داشــته باشــد ادامه داد: با 
بازنگری بهتر و دقیق تر می توان استفاده بهینه از سرمایه های 
موجود را در دستور کار قرار داده چراکه یکی از اهداف اقتصاد 

مقاومتی محسوب می شود.
وی افــزود: در دولت الکترونیک دیتاهای مربوط به وضعیت 
اقتصادی کشــور موجود و در اختیار مســؤولان قرار گرفته 
بنابراین باید مســؤولان با اســتناد به مدارک موجود تحلیل 
اقتصادی و کارشناســی در این دیتاهــای انجام داده و نتایج 
حاصله را در چنین جلساتی مورد بررسی و عارضه یابی قرار 

دهند. 
رئیس اتاق بازرگانی البرز اضافه کرد: اکنون نرخ سود تسهیات 
به 27 درصد می رسد که با این روند در آینده نزدیک بانک ها 
صاحبان صنایع خواهند شد چراکه توان بازپرداخت تسهیات 

برای تولیدکنندگان وجود ندارد.
وی گفت: طبق ماده 141 قانون اجازه کارشناسی مجدد و با 
توجه به ســرمایه ثبتی داده شده ولی در این بخش یک خلأ 

قانونی وجود دارد.

 18 واحد ویلای غیرمجاز در ساوجبلاغ 
تخریب شد

 فرماندار ساوجباغ گفت: حکم قلع و قمع و تخریب 
18 واحد ویــای غیرمجاز که با تغییر کاربری در 
اراضی کشاورزی ساخته شده بود، در این شهرستان صادر و 

اجرا شد.
ابوالقاســم پالیزگیــر با اشــاره مــاده 3 قانــون حفاظت از 
اراضــی کشــاورزی، گفــت: به منظــور حفــظ و صیانت 
از زمین هــای کشــاورزی و جلوگیــری از ساخت و ســاز 
غیرمجــاز در زمین هــای کشــاورزی، حکــم قلــع وقمع 
18 دســتگاه ویا صــادر و حکم واحدهــای غیرمجاز اجرا                                                                                      

شد.
وی تصریح کرد: این تخریب ها به مســاحت 168۰ مترمربع 
و دیوار کشــی به طول 16۰۰ متر واقع در شهرک فروردین 
بخش چهار باغ بوده و در مجموع 18 هزار متر مربع از اراضی 

کشاورزی به حالت قبل اعاده شد.
فرماندار ساوجباغ گفت: قلع و قمع واحدهای غیرمجاز تغییر 
کاربری شده با همکاری نهادهای قضایی و جهادکشاورزی اجرا 

می شود.
پالیزگیر تصریح کرد: جلوگیری از ساخت و سازهای غیرمجاز 
و هرگونه دسترســی به اراضی ملی به شــکل غیرقانونی از 

برنامه های محوری دولت تدبیر و امید است.
پالیزگیر گفــت: در بحث تغییر کاربــری حفاظت، کنترل 
و جلوگیری هــای زیــادی شــده و همــه تاش مــا این 
اســت که تغییر کاربــری در ایــن شهرســتان را به صفر                                                     

برسانیم.

خبر

اباصلــت عابد   مدیرعامل ســازمان پــارک ها و 
فضای سبز شــهرداری کرج در بازدید اصحاب رسانه و 
خبرنگاران به همراه مســؤولان ارشد شهری در پروژه 
بزرگ زیســت محیطی باغستان اظهار داشت: با وجود 
بارش کم نزولات آســمانی تا کنون در سال جاری آب 
فراوانی در آب بند خاکی موجود بود و این نعمت بزرگ 

نظر مسئولان را به خود جلب کرد. 
محمدرضا زین العابدینی به پیشــرفت پروژه در مدت 
زمان کم اشــاره و با بیان اینکه ظرف مدت دو ماه 2۰۰ 
هزار چاله برای کاشت درخت در محدوده باغستان حفر 
شده است از تاش شبانه روزی کارگران سازمان جهت 
آماده ســازی محل برای هفته درختکاری یاد و عنوان 
کرد: در 16 اسفند و همزمان با هفته درختکاری منتظر 
همکاری دستگاه هایی که می توانند در امر درختکاری 

نقشی ایفا کنند هستیم.
 وی به کاشــت گونه های مقاوم و کم آب در محدوده 
تفریحی گردشگری باغستان اشاره و بیان کرد: کاشت 
گونه هایی مثل ســنجد، بادام تلخ، زیتون و پیش بینی 
محلی به نام تاکستان برای کاشت انگور در دستور کار 
قرار گرفته که در تحقق این مهم از نظرات اساتید بزرگ 

دانشگاه استفاده شده است.
وی افزود: در صورتی که شهرداری کرج پیگیری مداومی 
برای تحویل زمین باغستان انجام نمی داد امکان واگذاری 
این زمین به دیگر دستگاه ها وجود داشت. وی اضافه کرد: 
این آب بند با هدف ذخیره آبهای ســرگردان مناطق در 
این پروژه احداث شــد که خوشبختانه پر آب بودن آن 

حاکی از نتیجه مطلوب این اقدام بوده است.

  رویداد ملی- محیط زیستی
مدیر عامل ســازمان پارک ها و فضای ســبز شهرداری 
کــرج از در پیش بودن برنامه های مهم ملی با محوریت 
محیط زیست و فضای سبز در آینده ای نزدیک گفت: هم 
اکنون مجموعه بزرگ سازمان در حال برنامه ریزی جهت 

برگزاری هرچه مطلوب تر این رویداد ها می باشد. 
محمدرضا زین العابدینی گفت: پانزدهمین نمایشــگاه      
بین المللی محیط زیست کشور در نیمه اول اسفند ماه 
سال جاری برگزار خواهد شــد که سازمان پارک ها به 
صورت مشترک با اداره کل محیط زیست استان البرز در 
این نمایشگاه که از اهمیت ویژه در سطح ملی و کشوری 

برخوردار است، حضور پیدا خواهد کرد.
وی افزود: در حال حاضر جلسات کارشناسی با همراهی 
اداره کل محیط زیســت اســتان البرز در همین زمینه 
تشکیل شــده است تا زمینه ای مناســب برای نمایش 

فرصت ها و تهدیدهای محیط زیست و فضای سبز استان 
البرز به وجود آید. با توجه به هدف گذاری بر موضوع آب 
در سال آینده، محوریت برنامه های سازمان در نمایشگاه 

مذکور مدیریت آب در فضای سبز خواهد بود.
مساعد با اشاره به هفته درختکاری در نیمه دوم اسفند 
ماه اظهار داشــت: درختکاری و توســعه فضای سبز از 
رسالت های اصلی ســازمان پارک ها می باشد پانزدهم 
اسفند روز ملی درختکاری، مهمترین تاریخ تقویم کِاری 
این مجموعه است که در همین راستا برنامه ریزی هایی 
مؤثر و کار آمد در حال انجام می باشــد تا در نیمه دوم 

اســفند ماه ســال جاری میزبان گروه کثیری از اقشار 
مختلف مردم در برنامه های درختکاری باشیم و بتوانیم 
این ســنت دیرینــه را به نحوی مطلــوب و به صورت 

مشارکتی با شهروندان و ارگان ها به جای آوریم.
وی افزود: کاشت درختان معابر در گونه های مختلف در 
بسیاری از نقاط شهر کرج از آذر ماه آغاز شده و تا پایان 

سال جاری ادامه خواهد داشت.
وی اضافه کرد: کاشت 4۰ هزار اصله نهال در دستور کار 
مناطق 12 گانه قرار گرفته است که تا کنون حدود 1۰ 

هزار اصله نهال کاشته شده است.
زین العابدینی اعام کرد: آماده سازی و بهسازی بوستان های 
شهر جهت استقبال از میهمانان و شهروندان در ایام نوروز 
نیز در برنامه های کاری مجموعه ســازمان نیز قرار دارد. با 
استفاده از تمام ظرفیت های سازمان، نوروزی متفاوت را در 

بوستان های شهر کرج، به نمایش خواهیم گذاشت.
وی همچنین به کاشت 6۰ هزار درختچه در شهر اشاره 
کرد و گفت: با کاشت درختچه های معطر زینتی و رنگی 
خیابان های شهرجلوه دیگری به خود گرفته و با شروع 

فصل بهار زینت بخش شهرمان خواهند شد.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز گفت: همانند 
سال گذشــته در نیمه دوم فروردین ماه 96 با برگزاری 
جشــنواره لاله ها در باغ گلها به استقبال لاله های زیبا و 

رنگارنگ در سطح شهرخواهیم رفت.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری: 

کرج اصالت باغ شهری خود را حفظ خواهد کرد
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